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باشگاه پرسپولیس علیه الکس:

 هواداران
فریب نخورند

باشــگاه پرســپولیس بــا اطلاعیــه ای 
درباره الکــس هادی تقی اعلام کرد: 
»چنــد صباحــی اســت فــردی کــه 
خــود را هــوادار پرســپولیس و دارای 
تمکن مالی معرفی می کند از طریق 
عوامــل رســانه ای که در اختیــار دارد 
در حال ایجاد مشکلات عدیده برای 
پرسپولیس است. او یک روز خود را 
خریدار پرســپولیس معرفی می کند 
و روز دیگــر مدعی می شــود به دنبال 
انجام هزینه های آن چنانی است. او 
مشــخصاً مســائلی را مطرح می کند 
کــه می داند امکان انجــام آنها وجود 
ندارد. خرید پرسپولیس خارج از هر 
روال و قاعده ای از جمله همین موارد 
بــوده  اســت. امیدواریم هــواداران و 
افــکار عمومــی در پایــان این مطلب 
متوجه اصل قضایا بشوند. بررسی ها 
و قرائن امر نشــان می دهد، این فرد 
با هزینه کردن در شبکه های مجازی 
به دنبال مطرح ساختن و تبلیغ خود 
در وهلــه نخســت و احتمــالاً ایجــاد 
مشکل و مانع بر سر راه پرسپولیس 
در مرحلــه بعــدی اســت. در واقــع 
اگــر قــرار بود هــواداران دیگــر تیم ها 
بــه پرســپولیس لطمه بزننــد یکی از 
راهکارها قرار گرفتن در مسیری بود 
که فرد مزبور در حال عبور از آن است. 
حداقل نتیجه اقدامات او و همراهان 
وی تــا ایــن لحظــه، غیر از ایــن نبوده 
است. پرسپولیس همواره هواداران 
وفــاداری دارد کــه به دنبــال کمک به 
پرســپولیس هســتند و تمــام ســعی 
خــود را برای گمنــام ماندن می کنند، 
هرچنــد حداقــل در دوره اخیر اصرار 
در باشــگاه این اســت که کمک های 
هــواداری هــم در چهارچوب هــای 
مالــی قانونــی و شــفاف انجام شــود. 
از جملــه اثــرات اقدامــات ایــن فــرد، 
گاهانــه، اختــلال در  گاهانــه یــا ناآ آ
همین روند بوده  است. وی در همین 
مورد اخیر مدعی شد، باشگاه از وی 
برای پرداخت بدهی به لوکادیا کمک 
خواسته است. همین جا ادعای کذب  
ایــن فــرد هویدا می شــود کــه ادعای 
وی را به شــدت تکذیــب می کنیــم. 
پرســپولیس نــه تنهــا هیــچ بدهی به 
لوکادیا ندارد بلکه از وی طلبکار است 
و از او بــه فیفــا شــکایت برده  اســت. 
حالا باید منتظر باشیم ببینیم همین 
ادعــای آقــای هوادارنمــا و همراهــان 
رســانه ای او علیــه پرســپولیس، 

دستاویز قرار می گیرد یا نه؟
از ســوی دیگــر در فضایــی که همه 
به دنبــال اتهام زنــی به پرســپولیس 
و نشــر اکاذیب هســتند تا حمایت 
مالی هواداران را از پرسپولیس قطع 
کنند و از ســوی دیگر بحث ســقف 
بودجه دستمزد بازیکنان و مربیان 
مطــرح اســت بــه ایــن مســأله فکر 
کنید که این فرد و  عوامل رسانه ای 
او با چه هدفی به طور مرتب کمک 
یک و نیم میلیون دلاری برای خرید 
فقط یک بازیکن را مطرح می کنند؟ 
غیر از این است که می خواهند برای 

پرسپولیس هجمه ایجاد کنند؟
و امــا هــواداران بدانند با وجودی که از 
ابتدا به این فرد مشکوک بودیم برای 
اینکــه بعدهــا مطرح نشــود، فرصتی 
بــرای پرســپولیس وجــود داشــته و ما 
جلــوی آن را گرفته ایــم گفت و گــوی 
تلفنــی داشــتیم. بــا توجــه بــه اینکــه 
سوءاســتفاده از پرســپولیس تحــت 
چنیــن عناوینــی مســبوق بــه ســابقه 
اســت و نیت افراد نیز در جریان امور 
مشــخص می شود، پیشــنهاد دادیم 
بــرای اینکــه صحــت ادعــا و به قولــی 
بــرادری خــود را ثابــت کنــد یکــی از 
پرداخت های خارجی پرسپولیس که 
مبلغ چندانی نبود را پرداخت کند اما 
همین خواسته باعث شد به بهانه های 
مختلــف اقدامــی انجــام ندهــد. وی 
همچنیــن مدعی بود بازیکنان خوبی 
را می شناســد و از او خواســتیم آنهــا 
را بــه باشــگاه معرفــی کند کــه باز هم 
خبری نشد. این فرد حتی کوچکترین 
خواســته ای را اجابــت نکــرده و هیــچ 
پالس مثبتی که نشان بدهد در گفتار 
او صداقــت و در نیــت او خیــری بــرای 
پرســپولیس وجــود دارد، مشــاهده 
نشده است، مضاف بر اینکه تا اینجا 
مشــکلات زیادی را به وجود آورده که 

فقط بخشی از آن را بیان کردیم.«

 zبیانیه

باشگاه پرسپولیس

باز هم حساب بسته شد

بــرای چندمیــن بار حســاب باشــگاه پرســپولیس بســته شــد تا این باشــگاه کمــاکان با 
مشــکلاتی در ایــن زمینــه روبــه رو شــود. گفته می شــود بســته شــدن حســاب باشــگاه 
پرسپولیس به دلیل بدهی مالیاتی این باشگاه است و در صورت رفع این بدهی، حساب 
باشــگاه پرســپولیس باز خواهد شد. بسته شدن حساب پرسپولیس در ماه های اخیر 
اتفاق تازه ای نیست و به دفعات مختلف و به دلایل گوناگون حساب باشگاه پرسپولیس 

بسته شده است و حالا باید دید که چه زمانی حساب باشگاه باز خواهد شد.

محمدبادپا

دبل برای امیدها

شاگردان محمود انصاری، در تیم امید پرسپولیس در دیدار با اطلس پاسارگاد 
با دو گل محمد بادپا و امیرحسین خلوصی در مصاف با پترو به پیروزی سه بر 
صفر دست پیدا کردند تا با 10 امتیاز و یک امتیاز اختلاف نسبت به تیم دوم، 
صدر جدول رقابت ها را در اختیار خود نگه دارند. مارکار آقاجانیان، حســین 
بادامکی و حمید علی عســگری روز سه شــنبه به دعوت محســن خلیلی، برای 

تماشای بازی سرخپوشان در ورزشگاه حضور پیدا کرده بودند.

علیرضا عنایت زاده

قبول مصدومیت سخت

علیرضا عنایت زاده که دچار مصدومیت از ناحیه رباط صلیبی شده، گفت: در 
حین تمرین پایم پیچ خورد و هیچ برخورد خاصی اتفاق نیفتاد. واقعاً ســخت 
است. برای من هم در ابتدا قابل هضم نبود، اما در هر صورت اتفاقی است که 
ممکن است برای هر کسی بیفتد. مطمئناً دوست نداشتم در این سن دچار 
این مصدومیت شوم، اما حتماً حکمتی در آن بوده است. خودم را برای این 

چالش آماده می کنم تا قوی تر از قبل برگردم و ادامه بدهم. 

 شافعی: کمال در پرسپولیس درخشان بود 
و باید حرفه ای جدا می شد

 صعود از گروه در آسیا هم
مثل قهرمانی است

ســبق  ا فبــک  ها فعی  شــا د  محمــو
پرســپولیس که با تیم پاس ســابقه 

قهرمانی در جام باشگاه های آسیا 
را هــم در کارنامــه بازیگــری اش 
دارد در رابطه با شــرایط سخت 
و دشــوار پرســپولیس در لیــگ 

قهرمانــان آســیا و بازی هــای ایــن 
تیم در لیگ برتر پیش بینی بازی های 

دشواری را برای این تیم و تکرار قهرمانی 
دارد. از ایــن رو در خصــوص مســائل پیــش روی 
پرســپولیس در ایــن فصــل گفت و گویــی را بــا 

شافعی داشتیم.
 چندی قبل در محل تمرین پرسپولیس 
حاضر شدید. در این دیدار گفت و گوی 

خاصی با سرمربی تیم داشتید؟
شخصاً دوست داشتم در تمرینات تیم محبوبم 
پرســپولیس حاضر شــوم و با یحیی و بقیه کادر 
و بازیکنان دیداری داشته باشم. در این دیدار 
کــه در روز بــازی تدارکاتــی پرســپولیس هم بود 
صحبت هــا جنبــه ســلام علیک و احوالپرســی 

داشت و حرف خاص دیگری مطرح نشد.
 قصد داشتید در رابطه با مسأله خاصی 

با یحیی صحبت کنید؟
نــه صحبتــم کــه بیشــتر جنبــه دیــدار داشــت اما 
می خواستم اگر فرصتی شد در رابطه با سیستم 
پرسپولیس که به نظرم کمی دفاعی تر شده حرف 
بزنم اما فرصت این مسأله پیش نیامد اما حتماً 
در گفت و گوهــای بعــدی در رابطه با مســائلی که 

گفتم با یحیی صحبت خواهم کرد.
 در خصوص بازی سوم پرسپولیس که 

مقابل شاگردان ربیعی در ورزشگاه آزادی 
برگزار خواهد شد چه صحبتی دارید؟

در این بازی امیدوارم بخشی که گفته شده آماده 
شــود تــا حداقــل در ســومین بــازی پرســپولیس 
میزبــان باشــد و از حضــور هوادارانــش بهره ببرد 
نکته ای که خیلی به لحاظ روحی روانی در روحیه 
بازیکنان پرســپولیس مفید و مؤثر واقع خواهد 
شد. در این بین ربیعی مربی این فصل ذوب آهن 
مربی بســیار خوب و تاکتیکی اســت. از این رو به 
نظــرم شــاهد بــازی کامــلاً تاکتیکــی بیــن دو تیم 
خواهیم بود. ســال گذشــته هم زمانی که ربیعی 
در مس رفســنجان بود بازی های کاملاً تاکتیکی 
را بین دو تیم پرسپولیس و تیم رفسنجانی شاهد 
بودیــم از ایــن رو بــازی هفته ســوم هــم یک بازی 
تمام عیــار و یک جنگ تاکتیکی خواهد بود پس 
شرایط راحتی نخواهد بود اما من خیلی امیدوارم 
که یحیی با توجه به مهره های بهتری که در اختیار 

دارد برنده بازی باشد.
 در رابطه با قهرمانی در آسیا و لیگ چقدر 

شانس برای پرسپولیس قائل هستید؟
امســال شــرایط بســیار سختی در آســیا داریم و 
کار حتــی بــرای تکرار قهرمانــی در لیگ برتر هم 
واقعاً ســخت شده اســت چون تیم ها به شدت 
تقویــت شــده اند و امســال چنــد تیــم مدعــی 
وجــود دارنــد و چنــد تیــم دیگــر هم هســتند که 
درصددند خودشــان را بهتر از ســال قبل نشان 
دهنــد و انگیزه های زیادی برای موفقیت دارند 
از ایــن رو کار بــه نســبت ســال های قبــل بــرای 
قهرمانی پرسپولیس در لیگ برتر بسیار سخت 
شــده اســت. مــن بــازی در گروه بنــدی آســیا را 
هــم با توجه بــه تیم های قدرتمنــدی که حضور 
دارند برای پرســپولیس ســخت می دانم و بازی 
در مرحلــه حذفــی لیــگ قهرمانــان آســیا را هــم 
بــرای پرســپولیس بســیار دشــوار می دانم چون 
تیم هــا امســال بــه شــکل بســیار خوبــی تجهیز 
شــده اند خصوصــاً تیم هــای عربســتانی کــه از 

جــذب هــر ســتاره ای کــه از دستشــان برمی آید 
کوتاهــی نکرده انــد بــه همیــن دلیــل حتمــاً کار 
برای پرســپولیس بســیار دشوار و تبدیل به یک 
مأموریت سخت شده است و به نوعی با توجه 
بــه تیم هایــی که حضور دارند رســیدن به 
مرحلــه حذفــی هــم ســختی در حــد 
قهرمانــی در لیــگ قهرمانان آســیا 
را خواهد داشت چون بازیکنانی 
در آســیا حضور پیدا کرده اند که 
تمام اخبار ایران و جهان را تحت 
تأثیــر حضورشــان قــرار خواهنــد 
داد بــه همیــن دلیــل هــم گفتــم اگر 
بــه مرحلــه حذفــی صعــود کنید انــگار که 

قهرمان آسیا شده اید.
 در مورد کمال که بعد از کنار گذاشتن 
یحیی این موضوع را قبول نکرد و بعد 

از آن هم پولی که به پریرا دادند را پیش 
کشید که این موضوع هم با واکنش 

یحیی مواجه شد چه نظری دارید؟
 هر بازیکنی روزی به یک تیم می آید و روزی هم 
بایــد از آن تیــم برود. حالا هم قطعاً اگر ســرمربی 
تشخیص داده هافبک های بهتری از یحیی دارد 
که جوانتر هستند و بهتر از کمال می توانند کار را 
در خط میانی در آوردند کمال نباید از دست یحیی 
ناراحت شود بلکه برخورد خیلی حرفه ای داشته 
باشد و به آن گردن نهد. کمال 7- 8 سال درخشان 
را بــا پرســپولیس ســپری کــرد و از تیــم متوســط 
نفت تهران در پرسپولیس تبدیل به چهره شد و 
درخشــید و یکی از بازیکنان موفق تاریخ باشگاه 
شد که بیشترین قهرمانی ها را کسب کرد و انصافاً 
یکی از بازیکنان متعصب و بااخلاق پرسپولیس 
بود اما زمانی که مربی تشخیص داد هافبک های 
دیگری دارد که قادرند در خط میانی بهتر از کمال 
برای او بازی کنند باید به تصمیم سرمربی احترام 
می گذاشت و نباید به مسائل دیگر می پرداخت و 
به وجهه اش خدشه وارد می ساخت. حالا هم که 
این جریانات پیش آمده حتماً بهتر است در بازی 
ذوب آهن مقابل پرسپولیس، کمال پیش دستی 
کرده و نزد سرمربی تیم برود تا همه چیز به خیر 
و خوشی تمام شود و اگر کدورتی هم پیش آمده 
آن را از دل ســرمربی پرســپولیس که خیلی برای 
پرســپولیس و او زحمــت کشــیده درآورد. کمــال 
مصــدوم اســت به همیــن خاطر من امیــدوارم او 
به بازی پرسپولیس برسد و با پیش دستی کردن 
در رســم کســوت و ادب همه چیز را از دل یحیی 
درآورد و اگر هواداران هم در ورزشگاه حاضر بودند 
به گونه ای برخورد کند که هواداران پرســپولیس 
هم به او احترام بگذارند و خاطرات خوب حضور 
کمــال در پرســپولیس را برای خودشــان محفوظ 

نگاه دارند.
 در رابطه با وضعیت ورزشگاه آزادی که 

برای تیم ها خصوصاً دو تیم سرخابی 
و بیشتر پرسپولیس که باید در آسیا 

از تیم های قاره کهن میزبانی کند چه 
صحبتی دارید؟

در یک ماه کشــور قطر یک ورزشــگاه در آســتانه 
جام جهانی می سازد اما ما برای ترمیم ورزشگاه 
آزادی چنــد مــاه مهــم را از دســت داده ایــم و بعد 
هم در شــروع لیگ و در حالی که چند ماه دیگر 
مســابقات مهم لیگ قهرمانان آســیا را در پیش 
داریــم یــاد درســت کــردن ورزشــگاه افتاده ایــم. 
واقعاً نمی دانم چه خبر است که برای ترمیم چند 
مــاه زمان می خواهند در حالی که می توانســتند 
این کار را خیلی زودتر انجام دهند. پرســپولیس 
بواســطه میزبانــی در دو جــام داخلــی و آســیایی 
بیشترین ضرر را متحمل خواهد شد از این رو هر 
چه زودتر ورزشــگاه آزادی را در هفته سوم آماده 
کننــد تــا هواداران پرســپولیس بتواننــد با حضور 
بازیکنان تیمشان جشن قهرمانی سه گانه فصل 

قبل را برگزار کنند.

مسعود قراگزلو
روزنامه نگار

جــواد منافــی مربــی تیــم امیــد کشــورمان و مدافــع 
اســبق پرســپولیس در رابطــه بــا شــرایط ایــن تیــم 
صحبت هــای کارشناســی را مطــرح کــرد. مربــی کــه 
اعتقــاد دارد بایــد بــه تصمیمــات فنــی ســرمربی 
پرســپولیس احتــرام گذاشــت. هــر چنــد دیــر جذب 
شــدن مهاجم و شــرایط فعلی ورزشــگاه را به شــدت 
برای پرســپولیس مضر دانســته و معتقد است زمان 
از دســت دادن در ایــن رابطه مشــکلات بیشــتری را 

بــرای پرســپولیس بــه وجــود خواهــد آورد.
  در رابطه با حضور دروازه بان 19 ساله برزیلی به 

لحاظ کارشناسی چه نظری دارید؟
مــا واقعــاً از تیــم دوریــم بــه همیــن دلیــل همــه چیــز 
را نمی دانیــم بــه همیــن دلیــل بایــد بــه نظــرات و 
تصمیمــات ســرمربی تیــم پرســپولیس احتــرام 
بگذاریــم. در رابطــه بــا دروازه بــان خارجی هم همین 
داســتان وجــود دارد چــون مــا مســائل را از دور 
می بینیــم از رو بایــد بــه مربی مــان اطمینــان کنیــم. 
نظراتــی هــم در رابطــه با حضور مهاجــم به دلیل پول 
دلاری مطــرح می شــود که اگر این پــول برای مهاجم 
هزینه می شد بهتر بود اما ما بیرون باشگاه هستیم 
بــه همیــن دلیــل نمی توانیــم نظــر نهایــی را بدهیم و 
کســانی هم که فکر می کنند دلشــان بیشــتر از کادر 
فنــی پرســپولیس بــه حــال این تیــم می ســوزد اجازه 
دهنــد تــا ســرمربی تیم در نهایت بهتریــن تصمیم را 

بــرای تیمــش اتخــاذ کند.
 اما در صورت محرومیت و مصدومیت بیرانوند 
در آسیا و بازی های حساس باید به این مسأله 

نگاه جدی تری داشت!
به هــر حــال بیرانوند قطعاً 
حــرف اول را در دروازه 
پرســپولیس خواهد 
زد. قبــلاً هــم رادو 
دروازه بــان ذخیره 
پرســپولیس بــود 
کــه با قــرارداد زیاد 
جذب پرســپولیس 
شــد و بــه آن شــکل 
از پرســپولیس جــدا 
شــد و رفــت. در رابطــه 
یــن  بــا نقــش ا

دروازه بــان در قیــاس بــا رادو نمی توانیــم اظهارنظری 
دقیق داشــته باشــیم چــون نمی دانیم واقعــاً چگونه 
اســت امــا با وجود ایــن احتمالاً یحیی به ننکا اعتماد 
کامــل دارد کــه اجــازه داده ایشــان یــک گلــر بــرای 
پرسپولیس انتخاب کند و بیاورد و هنوز نیامده واقعاً 
نمی تــوان در خصــوص دروازه بان 19 ســاله نظر داد.
 در رابطه با وضعیت سکوهای آزادی و تأثیرش 
روی بازی های پرسپولیس در بازی های خانگی 

در آسیا و لیگ ایران چه نظری دارید؟
واقعــاً اگــر ســکو و تماشــاگر نباشــد انگیــزه بازیکــن از 
بیــن مــی رود و اگر شــرایط فعلی ورزشــگاه آزادی ادامه 
داشــته باشــد هــوادار و تیم خیلی لطمــه خواهند دید. 
پرسپولیس با هوادارانش زنده است و روحیه می گیرد 
در حالــی کــه مــا تاریخ هــای عجیبــی ماننــد آبان مــاه و 
بقیه موارد را در خصوص آماده ســازی ورزشــگاه آزادی 
می شنویم که این موارد با توجه به حضور پرسپولیس 
در آســیا و بازی هــای خانگــی ایــن تیــم بــه هیــچ وجه با 
هــم همخوانــی نــدارد. در حال حاضر هــم فقط پای ما 
در میان نیســت چون پای آســیا و کنفدراسیون فوتبال 
آســیا در میــان اســت که از هــر کوتاهی برای ورزشــگاه 
آزادی نمی گــذرد بــه همیــن دلیــل بایــد هــر چــه زودتر 
اقدامات لازم را انجام داد و تدبیری اندیشید که تیم ها 
بیشتر از این ضرر نکنند و همان طور که خراب کردند 
حتماً زود هم می توانند درســت کنند و با بهره بردن از 
تــوان همــه ارگان هــا و ســازمان های درگیــر باید هر چه 

زودتر ورزشــگاه را آماده ســازند.
 در رابطه با رویارویی کمال با پیراهن ذوب آهن 

بعد از اتفاقاتی که بین این بازیکن سابق 
پرسپولیس با سرمربی و بازیکن تیم رخ داد چه 

پیش بینی از این موضوع دارید؟
هــر کســی کــه بــرای پرســپولیس زحمــت کشــیده و 
جــام گرفتــه حتمــاً بــرای پرســپولیس و هوادارانــش 
مهــم و قابل احترام اســت امــا در این بین هیچکس 
بزرگتر از پرســپولیس نیســت. کمال هم باید به نظر 
ســرمربی پرســپولیس احترام می گذاشــت بازیکنی 
کــه البتــه خیلــی زحمــت کشــید امــا بایــد بدانــد کــه 
فوتبــال بی رحــم اســت و بــالا و پاییــن زیــاد دارد. 
کمــال بازیکن باتعصب پرســپولیس بــود که با کتف 
دررفتــه بــرای پرســپولیس بازی کرد بــه همین دلیل 
بایــد همــه چیــز به شــکل حرفه ای و خیلی دوســتانه 

حــل و فصل شــود.
 طولانی شدن پروسه جذب مهاجم خارجی 

پرسپولیس به این تیم لطمه زیادی وارد 
نخواهد ساخت؟

به هر حال حتماً مســئولان باشــگاه بودجه و مسائل 
دیگری را در نظر گرفته اند که حضور مهاجم خارجی 
را در پرســپولیس میســر ســازند کــه ایــن امــر حتمــاً 
فراهــم نشــده کــه بتواننــد بازیکــن جــذب کننــد. 
مهاجــم خــوب حتمــاً بــه پول زیــادی نیــاز دارد که 
ظاهــراً از دســترس باشــگاه خــارج اســت. در هر 
حــال حتمــاً مســئولان و یحیــی دنبــال جــذب 
مهاجــم هســتند چــون در غیــر ایــن صــورت 
تیــم و باشــگاه لطمــه ســنگینی را متحمــل 

خواهنــد شــد.
 در رابطه با فاصله ایجاد شده بواسطه حضور 

ستاره های خارجی در لیگ عربستان واقعاً 
امیدوار به نتیجه گیری پرسپولیس مقابل این 

تیم ها هستید؟
فاصلــه تیم هــای آســیایی با ما در حال بیشــتر 
شدن است. برخلاف بعضی ها هم من اعتقاد 
دارم کــه کریــس رونالــدو یــک اســم نیســت 
ضمــن اینکه کنار این بازیکن بازیکنان زیادی 
حضور دارند به همین دلیل کار خیلی ســختی 
مقابــل تیم های عربســتانی و ســتاره های بزرگ 
پیــش رو داریــم امــا بایــد بــا برنامــه کار کنیم و تا 
ســر حــد جــان تــلاش کنیــم تا بــه هر حــال در 
مســابقاتی کــه جنبــه ملی خواهد داشــت 
بهتریــن راندمان و نمایش را از خودمان 

بر جــای بگذاریم.

مهاجم خوب حتماً 
به پول زیادی نیاز 
دارد که ظاهراً از 
دسترس باشگاه 
خارج است. در هر 
حال حتماً مسئولان 
و یحیی دنبال 
جذب مهاجم 
هستند چون در 
غیر این صورت 
تیم و باشگاه 
لطمه سنگینی را 
متحمل خواهند 
شد

  کمال با کتف دررفته بازی کرد
 باید همه چیز حرفه ای و دوستانه حل شود
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